
TOMASZ MIKOŁAJCZAK 
…………………………………………… 

imię i nazwisko radnego 

Wnoszę 

interpelację – wniosek – zapytanie 

w następującej sprawie: 

Niedawno w audycji radiowej redaktora Adamka usłyszałem rozmowę z słuchaczem, 

który skarżył się na konieczność okazywania legitymacji uczniowskiej wraz z biletem ulgowym, 

podczas przejazdu autobusem MZK.  

W Polsce edukacja dzieci i młodzieży jest powszechna. Prawie każdy młody człowiek, 

do 18 roku życia jest uczeniem. Skoro prawie wszyscy młodzi ludzie posiadają uprawnienia do 

ulgowych przejazdów, po co wymagać okazywania legitymacji? Z dużym 

prawdopodobieństwem, można założyć że, większość ukaranych za nieokazanie legitymacji 

uczniowskiej tak naprawdę posiadało uprawnienia do przejazdów ulgowych, ale w chwili 

kontroli nie posiadało dokumentu legitymacji uczniowskiej, który zgodnie z taryfą opłat jest 

wymagany do potwierdzenia tychże uprawnień.  

Zanim zgłoszę jakiekolwiek wnioski o zmianę uchwały w sprawie taryfy opłat za 

przejazdy autobusami MZK, chciałbym uzyskać dodatkowe informacje. 

1. Ile nałożono kar za brak legitymacji uczniowskiej w roku 2023 i w pierwszej połowie 

bieżącego roku?  

2. Jakie były z tego tytuł wpływy? 

3. Jakie jest stanowisko MZK w sprawie zaniechania kontroli legitymacji szkolnej u 

młodzieży do 18 roku życia?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Leszno, 23 września 2024r. 

……………………………………………                                                                                                                          ……………………………………….. 

data          podpis radnego 

 

Interpelacja – wniosek - zapytanie winny odpowiadać w treści i formie art. 24 ust. 3 i 6 ustawy o samorządzie 

gminnym (Dz.U z 2018r. poz. 994 ze zm.) oraz §13 ustęp 7 Regulaminu Rady Miejskiej Leszna. 


